



By/for the community Par/pour la communauté

The Rat River Health Council 2008 Inc. is a non-profit organization created by and for the RM of De Salaberry and the Village of St-Pierre-Jolys. We want to inform you on important health-related issues.

Did You Know?

Every year, two 1st year medical students stay for a week in our community to experience rural health care at the De Salaberry District Health Centre. This year Chelsea and Bhavana joined us from May 29th to June 2nd. As the community liaison, we help secure accommodations, organize a bbq and golf game, and give tours of St-Pierre-Jolys and St. Malo. This is one example of how we support recruitment and retention of health care professionals. Thank you to those who contributed to their new experience: The House that Love Built, the Village of St-Pierre-Jolys, Maplewood Golf, St. Malo Pharmacy and Campfire Stories.

Recreation is Health Care

Hats off to both our local governments for their efforts in ensuring that our residents have access to great recreational facilities well into the future! These facilities provide many health and wellness opportunities. Let's all show support!!!

www.ratriverhealth.ca

info@ratriverhealth.ca

Le Conseil de santé Rivière-aux-Rats 2008 Inc. est un organisme à but non-lucratif créé par et pour la MR de De Salaberry et le Village de St-Pierre-Jolys. Nous voulons vous informer sur les questions importantes liées à la santé.

Saviez-vous que?

À chaque année, deux étudiants.es en 1^{ère} année de médecine demeurent dans notre communauté pendant une semaine et découvrent les soins de santé en milieu rural au Centre médico social De Salaberry. Cette année, Chelsea et Bhavana se sont jointes à nous du 29 mai au 2 juin. En tant que liaison communautaire, nous aidons avec le logement, à l'organisation d'un bbq et d'une partie de golf et nous offrons des tournées de St-Pierre-Jolys et de Saint-Malo. C'est un exemple de notre contribution au recrutement et à la retenue des professionnels(elles) de la santé. Merci à ceux qui ont contribué à leur nouvelle expérience: *The House that Love Built*, le Village de St-Pierre-Jolys, Maplewood Golf, la Pharmacie Saint-Malo et Campfire Stories.

Les loisirs sont des soins de santé

Chapeaux à nos deux gouvernements locaux pour leurs efforts qui assureront que nos résidents aient accès à de super installations de loisirs à l'avenir! Ces installations fournissent de nombreuses opportunités pour la santé et le bien-être. Montrons tous notre soutien!!!